
 

SPF Seniorerna Vikbolandet 

 
Protokoll fört vid årsmötesförhandlingar  

den 22 september 2021  kl. 14.00 i 

Östra Husby bygdegård 
 

 

§ 01 Årsmötets öppnande 
Ordföranden Magnus Arnoldsson inledde med parentation över de 21 

medlemmar som avlidit under 2020.  

Därefter hälsades de p g a restriktionerna under pandemin föranmälda 50 

medlemmarna välkomna och förklarades årsmötet öppnat. 

 

§ 02 Fråga om årsmötet är vederbörligen utlyst 

Att årsmötet vederbörligen utlysts godkändes. 

 

§ 03 Fastställande av föredragningslista 

Föredragningslistan fastställdes. 

 

§ 04  Val av ordförande och sekreterare vid årsmötet 

Till ordförande för årsmötet valdes Curt Andersson och till sekreterare 

Kristina Kufver Jakobsson. Curt gick igenom proceduren med röstning. 

 

§ 05 Val av protokolljusterare och röstkontrollanter  

Till protokolljusterare och röstkontrollanter valdes Rune Jonsson och Siv 

Hellström. 

 

§ 06 Styrelsens verksamhetsberättelse 

Årsmötet beslutade att med ett godkännande lägga styrelsens verksamhets-

berättelse för 2020 till handlingarna. 

  

§ 07 Revisorernas berättelse 

Lars Andersson föredrog den ekonomiska rapporten. Bert Karlsson läste upp 

revisorernas berättelse.  

 Årsmötet beslutade att med ett godkännande lägga revisorernas berättelse till 

handlingarna. 



§ 08 Fastställa resultat- och balansräkning 
Årsmötet beslutade godkänna 2020 års förelagda resultat- och balansräkning 

samt lägga desamma till handlingarna. 

§ 09 Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 

Årsmötet beslutade bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 

 

§ 10 Beslut i anledning av vinst eller förlust enligt balansräkningen 

Årsmötet beslutade att den uppkomna förlusten på 3 924,50 kr skall överföras 

i ny räkning. 

 

§ 11 Fastställa budget för 2021 

 Årsmötet beslutade godkänna föreslagen budget för 2021. 

 

§ 12 Fastställa ersättning till styrelse och funktionärer 

Årsmötet beslutade att nuvarande arvoden till styrelsen, 1200 kr vardera till 

ordf, kassör och sekr, samt milersättning med 18,50 kr vid förrättning skall 

vara oförändrade under 2021. 

 

§ 13 Fastställa medlemsavgift 

Årsmötet beslutade att medlemsavgiften för 2022 skall vara oförändrad med 

250 kr såvida förbundet centralt inte ändrar utdebiteringen.  

 Avgiftsfrihet för alla över 90 år kvarstår tills vidare. 

 

§ 14 Fastställa verksamhetsplan 

Ingen verksamhetsplan har skickats ut till medlemmarna. Nu när 

restriktionerna tas bort 29 september planeras tre månadsmöten under årets tre 

sista månader. Till oktoberträffen kommer Maria Olofsson. Gympa och yoga 

är igång, Priffe startas inom kort. Samarbete sker med träffpunkten. 

Verksamhetsplanen/programmet för återstoden av 2021 godkändes. Detta är 

ett levande dokument som uppdateras och kompletteras under året till 

medlemmarnas gagn. 

 

§ 15 Besluta om antalet styrelsemedlemmar som samtliga skall vara ordinarie 

Årsmötet beslutade att antalet styrelsemedlemmar under 2021 skall vara 8 st. 

Ordföranden har utslagsröst om röstresultatet blir jämnt. 

 

§ 16 Val av ordförande 

Till ordförande på 1 år valdes Magnus Arnoldsson. 

 



§ 17 Val av styrelseledamöter 

Till styrelseledamöter valdes: 

  

Kvarstår 1 år: Agneta Carlberg 

 Kvarstår 1 år: Paul Finér  

  Omval 1 år: Lars Andersson  

 Omval 2 år: Kristina Kufver Jakobsson 

 Omval 1 år: Gunilla Nensén-Johansson 

  Omval 1 år: P-O Nyholm 

 Omval 1 år: Ove Brusman 

 

   

§ 18 Val av revisorer och ersättare 

Till revisorer och ersättare valdes: 

 Omval revisor på 1 år: Bert Karlsson  

 Omval revisor på 1 år: Ann Christin Svensson 

 Omval ersättare på 1 år: Bengt-Åke Johansson  

 Omval ersättare på 1 år: Lars Östensson 

 

 

§ 19 Val av ombud och ersättare till distriktsstämman 

Punkten ströks då distriktsstämman redan ägt rum. 

 

 

§ 20 Val av sockenombud 

 Till sockenombud för 2021 valdes: 

 

 Dagsberg-Furingstad Gerd Jonsson omval 

 Häradshammar-Östra Ny Gudrun Nilsson Larsson omval 

Jonsberg-Rönö  vakant 

 Konungsund Lennart Andersson omval  

 Kuddby-Å Barbro Pettersson omval  

 Tåby Magnus Andersson omval  

  Östra Husby Agneta Carlberg omval 

Östra Stenby Birgitta Bergman omval 

Sockenombud kan vid behov utse vice sockenombud. 



 

 

§ 21 Beslut om antal ledamöter och ersättare i valberedningen 

Antal ledamöter ska vara fyra.  

 

 

§ 22 Val av valberedning 

 Till valberedning valdes Rune Botvidsson, Monika Helgeson, Lars Andersson 

samt Magnus Arnoldson. 

  

 

§ 23 Motioner och förslag från medlemmar 

Några motioner eller förslag hade inte inkommit. 

 

 

§ 24 Övriga frågor 

 

Margareta Roos informerade om den kommande resan till Estland. Resan 

kommer att genomföras i maj 2022. De resenärer som var anmälda till den 

inställda resan hösten 2020 har förtur till platserna. Kjells Buss kommer att 

göra ett utskick inom kort och då kan man välja att avboka eller boka på den 

nya resan.  

 

Reseansvarig Agneta Carlberg berättade om 

Dagsresa till Svenskt Porslinsmuseum Godegård och Motala 

Motormuseum med guidning och lunch kommer att genomföras den 13/10. 

 

Siv Hellström informerade om att hon inte längre kommer att sälja 

hörbatterier eftersom hon inte kan komma åt lägre priser. Det blir samma 

pris om var och en beställer själv från leverantören. Om någon har problem 

med beställning kan man vända sig till Siv för att få hjälp. 

 

Rune Botvidsson informerade om att boule spelas tisdag och fredag kl 13. 

Träffpunkten serverar kaffe vissa tider. Till Priffe kan fler anmäla sig men 

man måste vara fyra vid varje bord. Hittills är 5 bord bokade. 

 

En medlem önskade att månadsmötena skulle börja en timme tidigare så att 

man kan åka hem efter mötet i dagsljus. Styrelsen får kontrollera om det är 

möjligt att genomföra tidändring. 

 



Lisbeth Andersson hade förslag på en ny sorts träff där man kan ta med sig 

något föremål att diskutera, minnas och associera kring. Hon hade med sig 

flera föremål och gav exempel. Träffens namn är Vi minns och intresserade 

kunde redan nu anteckna sig på en lista. 

 

Curt Andersson informerade om läget efter flytten av hemtjänsten i Östra 

Husby. Omsorgsdirektören anser att en återflytt ska ske om det är möjligt. 

15/3 2022 ska en grupp finnas i Arkösund i lokalen Skärgården och i början av 

2023 ska en grupp finnas i Östra Husby. 

 

Mötet avslutades med att musik av dirigenten och violinisten André Rieu 

spelades på storbildsskärm 

 

 

 

 

§ 25 Avslutning 

Mötets ordförande Curt Andersson förklarade årsmötesförhandlingarna 

avslutade. 

 

 Magnus Arnoldsson tackade Curt Andersson för väl genomfört arbete som 

mötesordförande och överlämnade blommor till honom och till 

mötessekreteraren Kristina Kufver Jakobsson.  

  

 

 

Vid protokollet: ____________________ Mötesordförande: __________________  

 Kristina Kufver Jakobsson  Curt Andersson 

 

 

 

Justerat:  _________________________   _________________________  

 Rune Jonsson Siv Hellström 


